

## 香港中華眼鏡製造廠商會現屆(2018 - 2020)執行委員會任期延任一年至 2021

香港中華眼鏡製造廠商會 第 21 屆 (2018-2020)執行委員會 會員大會 暨 下屆 (2020-2022)執行委員會選舉 原訂在 2020 年 8 月初舉行, 因受新冠肺炎爆發影響, 在公眾集會限聚措施下, 為了防疫安全, 是次會員大會 暨 新屆選舉 經兩度延期後, 商會執行委員會 經諮詢會員意見, 獲大部份會員同意下, 本次會員大會終於 2020 年 10 月 12 日線上舉行, 並且在大會中議決以下事項:-

- 香港中華眼鏡製造廠商會第 21 屆執行委員會的全體委員的任期延任一年, 整屆任期為 2018 年 至 2021 年.
- 延任委員的任期至 2021 年 11 月初商會新一屆(第 22 屆)執行委員會就職日止.
- 香港中華眼鏡製造廠商會 在明年(2021 年) 8 月份內舉行(非恆常)特別會員大會, 以舉行商會新一屆(第 22 屆)執行委員會選舉.

---

### **One year extension for the current term (2018 – 2020) of Hong Kong Optical Manufacturers Association (HKOMA) Executive Committee to 2021**

The 21st (2018-2020) Executive Committee Annual General Meeting of Hong Kong Optical Manufacturers Association and its 22nd Executive Committee Election were scheduled to be held in early August 2020. Due to the impact of the COVID-19 outbreak, these events were postponed twice under the local public gathering restricted measurement. After the consultation of the members' opinions, the annual general meeting had been held online in October 12, 2020 for the concern of epidemic prevention and safety. The following items were resolved in the meeting:-

- All directors' tasks of Hong Kong Optical Manufacturers Association 21<sup>st</sup> Executive Committee have been extended for one year. The entire term of office is from year 2018 to 2021.
- The term of office will be extended to early November 2021, in the inauguration of the new (22<sup>nd</sup>) Executive Committee of Hong Kong Optical Manufacturers Association.
- Hong Kong Optical Manufacturers Association will hold a special general meeting (non-constant) in August 2021 for the new (22<sup>nd</sup>) Executive Committee election of the Association.

# 香港中華眼鏡製造廠商會 第二十一屆執行委員會

## Hong Kong Optical Manufacturers Association

### The 21st Executive Committee (2018-2021)

Section 組別	Title 職別	Member 委員
	President 會長	Tai Cho Yee Mui, Grace 曹綺梅
	Vice President 副會長	Lam Chak Sun 林澤樂 Chow Ching Lam, Tony 鄒正林
Supervision & Association Business 監察及會務部	Supervisor 監察 Association Business 會務	Ng Hoi Ying, Michael 吳海英 Chan Lai Ha, Vanessa 陳麗霞
Treasury 財務部	Treasurer 司庫	Hui Leung Wah 許亮華
Public Affairs 公關部	Chinese Business 中國事務 Foreign Business 外國事務 Local Business 本地事務	Cheng Hok Yee 鄭學如 Ling Ching Han, Natalie 凌靜嫻 Ching Wing Sing, Kevin 程永成
Secretary 秘書部	Foreign Affairs 外務 Research & Development 研究及發展	Cheung Wah Hing, Max 張華慶 Wong Ming Yin, Nathan 黃銘賢
General Affairs  總務部	General Business 一般事務 Members Relationship 會員關係 Recreation 康樂 Welfare 福利	Yu Wan Kit, Douglas 余均杰 Lai Sing Yum, Winston 賴成蔭 Chan Shun Hang, Kerry 陳汛恆 Tse Siu Ngan, Evan 謝小雁
Alternative Committee Member 增選委員		Cheung Kam Cheung, Danny 張錦章 Ma Hing Sum, Dicky 馬慶森
	Permanent Honorary President 永遠榮譽會長	Fung Hak Wah, Harvey 馮克華
	Honorary President 名譽會長	Ku Ngai Yung, Otis 顧毅勇
	Permanent Honorary Advisers 永遠榮譽顧問	Cheng Chit Tak 鄭捷德 Hui Chi Wang, William 許智宏
Solicitor 法律顧問	(Hong Kong S.A.R.) (香港特區) (China Mainland) (中國大陸)	K.B. Chau & Co., Solicitors & Notaries 周啟邦律師事務所 Guangdong Lianrui Law Firm 廣東聯睿律師事務所
Auditor 核數師		P.K. Kwong & Co., Certified Public Accountants 鄺沛基會計師樓